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PROTOKÓŁ Nr 27/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 19 września 2019 r. 

godz. 14:00 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek  

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Łobos Mariusz 

5. Majak Violetta 

6. Murawski Bogdan  

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic: parkowej, Wojska Polskiego, T. 

Kościuszki i M. Curie-Skłodowskiej w Kamiennej Górze- 80.2019 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

2019 rok – 85.2019 

6. Zapoznanie się z Uchwałą nr VI/66/2019 Składu Orzekającego RIO dotyczącej opinii  

o przedłożonej informacji z przebiegu wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za I 

półrocze 2019 roku- BRM.0012.6.15.2019 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.107.2019 

 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił zmian dotyczących porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
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Ad.4. –80.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem szczegółowo przedstawił Kierownik Biura 

Architekta Miasta Urzędu Miasta Andrzej Omachel /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Obszar objęty projektem planu miejscowego o powierzchni 3,00 ha położony jest 

 w śródmieściu, a część w funkcjonalnym centrum i obejmuje teren całego 

obowiązującego mpzp. Zmiany przedstawione w projekcie uchwały dotyczą głównie: 

 

-  terenu wokół Centrum Kultury,  

- terenu na zapleczu budynków ul. Parkowej (mieszkańcy budynków zwrócili się  

z wnioskiem o wykup terenu dla zapewnienia obsługi nieruchomości), 

-  terenu przy ul. M. Skłodowskiej - Curie na którym rozpoczęto inwestycję 

  

Kierownik Biura Architekta Miasta Urzędu Miasta Andrzej Omachel przedstawił 

możliwe konsekwencje (wystąpienie na drogę sądową mieszkańców ul. M. 

Skłodowskiej – Curie i orzeczenie sądu)  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego : 

 - oddalenie roszczeń ze względu na zmianę definicji zabudowy śródmiejskiej,  

- odszkodowanie z tytułu zmniejszenia wartości mieszkań (wycena biegłego około 93 

tysiące złotych), 

- wykup od obecnych właścicieli 3 mieszkań (wycena biegłego około 600 tysięcy 

złotych). 

 

Komisja  nie wydała rozstrzygnięcia do ww. projektu uchwały,  gdyż w głosowaniu 

jawnym był remis przy: 2 głosach „za”, 2 głosach „ przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”.    

 

Ad.5. – 85.2019 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan poinformowała, że do ww. projektu złożona zostanie 

autopoprawka ponieważ z Ministerstwa Finansów przyszła informacja o zwiększeniu 

subwencji oświatowej. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.   
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Ad.6. – BRM.0012.6.15.2019 

 

  Komisja zapoznała się z ww. uchwałą /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad.7. – BRM.0003.107.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Ad.8. Sprawy różne. 
 

 Skarbnik Miasta Iwona Pazgan poinformowała członków Komisji o problemie 

związanym z dużymi dopłatami za korzystanie z Domów Pomocy Społecznej.  

Do placówek kierowanych jest co raz więcej osób, opłata miesięczna ustalona przez 

Starostwo Powiatowe to kwota rzędu 4000 zł za osobę. Korzystający z usług DPS  

za pobyt uiszczają kwotę równą 70 % świadczenia emerytalnego. Z reguły świadczenie 

jest niskie i wystarcza na pokrycie około 30% kosztów, różnicę pokrywa Gmina Miejska 

Kamienna Góra. Ściągalność opłat od rodzin jest na bardzo niskim poziomie.  

 

Ad.9. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

Przewodnicząca KSS 

 

   /-/ Danuta Kurnyta  

 

 

 
 

 

 

 


